
Kære medejere        25 jan. 2024

Her kommer et postkort fra Rågeleje Klit, hvor udskiftningen af vores tag er i fuld gang. Vi fik vores byggetilladelse før jul. Der var jo lidt 

spænding om hvorvidt kommunen ville acceptere et sort tag, men det gjorde de. Projektet følger tidsplanen nøje. Status er, at de gamle 

tagplader er fjernet fra den første bygning, og øverste lag isolering er fjernet, og bortskaffet efter gældende retningslinjer. Efter grundig 

støvsugning viste kontrolmålinger efterfølgende, at der ikke kan påvises asbest på loftet. Bagefter er den nye isolering udlagt, og montering af 

nyt undertag er i gang pt, inden selve solcelle tagpladerne installeres.

Flere ejere har spurgt til opkrævninger som skat af uforklarlige grunde sender til nogle ejere, selvom ejerforeningen allerede har betalt. I skal 

ikke betale dem. Kontakt skat og forklar, at der er sket en fejl, da RK allerede har betalt.

Tjek vores opdaterede flotte hjemmeside😊.

Mange hilsner fra

Bestyrelsen
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